
Protokół Nr 12/12
z posiedzenia komisji rewizyjnej 
odbytego dnia 01 lutego 2012 r. 

w sali konferencyjnej  urzędu gminy 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800

      Zakończenie posiedzenia godz.945

Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda,
która powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu   oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz i Zastępca Wójta Jerzy Makowski .
Na podstawie  listy obecności  przewodnicząca komisji  stwierdziła  quorum, przy którym komisja 
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując materiały, w 
tym projekty uchwał  i pozostałe dokumenty . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej : 

1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 03 lutego  2012 roku 
4.Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za rok 2011 
   Opinia komisji na sesję 
5.Analiza wykorzystania środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 2011 r. 
   Opinia komisji na sesję   
6.Sprawy różne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.12
Jak wyżej .
Ad.2
Protokół Nr 11/11 z poprzedniego posiedzenia komisji tj. z dnia 20 grudnia 2011r.  został przyjęty 
jednogłośnie bez odczytywania .
Ad.3 
Przewodnicząca komisji  Agnieszka Lenda odczytała  projekty uchwał  przygotowane pod obrady 
najbliższej sesji tj. na dzień 03 lutego 2012, komisja je przeanalizowała, a następnie zaopiniowała jak 
niżej : 
- uchwała Nr XIV/126/12  o zamiarze likwidacji Szkoły Podstawowej w Koszewie
Wójt Gminy- powiedział m.in. o odbytym zebraniu w poniedziałek w szkole w Koszewie z udziałem 
m.in.  dyrektora  szkoły,  rodziców  i  radnych  ,  o  czym  dyskutowano,  jakie  były  oczekiwania 
rodziców , o tym iż wójt  proponuje dowóz dzieci do szkoły w Grzędzicach i transport dzieci . Wójt 
Gminy poinformował   jakie są zamierzenia w stosunku do budynku ,iż zostanie przeznaczony na 
potrzeby  mieszkańców  i  wymienił  ,iż  będzie  to  przedszkole  ,  świetlica  ,  gabinet  lekarski  , 
pomieszczenie dla zespołu ludowego Koszewianki . 
Przewodnicząca  komisji  przypomniała  co  było  rok  temu w tej  sprawie  ,  powiedziała  o  dużych 
kosztach utrzymania tej szkoły , zapytała również o przepuszczalny koszty dowozu dzieci .
Zastępca Wójta przedstawił planowaną wielkość kosztów  na dowóz  dzieci z Koszewa do Grzędzic 
w granicach 43 290 zł  ( klasy 4-6 ) rocznie  .
Komisja uwag nie zgłosiła i 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  
- projekt uchwały Nr XIV/127/12  w sprawie współdziałania z Gminą Warnice w realizacji zadań w 
zakresie   wychowania  przedszkolnego  w  niepublicznych  innych  niż  przedszkola  formach 
wychowania przedszkolnego, działających na terenie Gminy Stargard Szczeciński – komisja 3 
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głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XIV/128/12  w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
  członka  Ochotniczej Straży Pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 
   pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę 
Komisja po wysłuchaniu uzasadnienia przedstawionego przez wójta , 3 głosami "za" pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały .
- projekt uchwały Nr XIV/129/12  w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
  okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
- projekt uchwały Nr XIV/130/12  w sprawie Uchylenia Uchwały Nr XVIII/133/08 Rady Gminy 
  Stargard   Szczeciński z dnia 13 czerwca 2008 roku 
Komisja zapoznała się  z treścią pisma Wójta Gminy wraz   z dołączonym  pismem  Pani Marleny 
Błaszak , w którym to zwraca się z prośbą do Wójta Gminy  o uchylenie w/w projektu uchwały z 
uwagi na prowadzoną procedurę podziałową działki nr 235/3.
Komisja 3 głosami „za”  w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  
- projekt uchwały Nr XIV/131/12 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Święte
Wójt Gminy  przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały  i przypomniał o tym ,iż starał się 
pomóc  w  rozwiązaniu  problemu  dotyczącego  wytyczenia  drogi  wewnętrznej  przy  udziale 
współwłaścicieli działek .Poinformował również ,że urbaniści przygotują projekt zmiany planu .
Przewodnicząca  komisji  przypomniała  ,że komisja  rozpatrywała  skargę  pod  kątem opieszałości 
wójta , czyli braku odpowiedzi na pismo .
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
-  projekt  uchwały  Nr  XIV/132/12   w  sprawie  uchwalenia  trybu  i  sposobu  powoływania  i 
odwoływania członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Stargardzie Szczecińskim oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania – komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały,
- projekt uchwały Nr XIV/133/12 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XIII/121/11Rady 
  Gminy z dnia 30 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i  
  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomanii na 2012 r. - komisja 
  3 głosami „ za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
- projekt  uchwały Nr XIV/134/12 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – komisja 3 głosami  
  „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt uchwały Nr XIV/135/12  w sprawie określenia zasad i trybu prowadzenia konsultacji z 
mieszkańcami gminy Stargard Szczeciński .
Wójt  Gminy  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu uchwały  .  Jak  wynika  z  uzasadnienia 
uchwała ponownie trafiła pod obrady sesji lutowej ,ponieważ nadzór prawny  wojewody zwrócił 
uwagę, że w paragrafie 2 ust.3 zawęża się krąg mieszkańców gminy uprawnionych do głosowania w 
konsultacjach  społecznych   do  osób posiadających  czynne  prawo  wyborcze  i  należy ten  zapis 
uchylić .
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 

Ad.4
Przewodnicząca  komisji  odnosząc  się  do  informacji  dotyczącej  Realizacji  Uchwał  Rady Gminy 
podjętych  w  2011  r.  omówiła  informację  i  powiedziała   o  ilości  uchwał  podjętych  -  w  tym 
zrealizowanych  ,  w  trakcie  realizacji  o  jednej  uchwale  nie  zrealizowanej  i  jednej  uchylonej  . 
Przewodnicząca  zaznaczyła, że uchwały są realizowane na bieżąco .  
Wobec braku uwag do w/w informacji przewodnicząca komisji podała do protokołu przyjętą opinię w 
brzmieniu jak niżej : 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 01 lutego 2012 roku przeanalizowała informację 
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dotyczącą realizacji podjętych uchwał przez Radę Gminy  w roku 2011.
Komisja informację przyjęła i pozytywnie zaopiniowała realizację podjętych uchwał . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.5
Przewodnicząca komisji przedstawiła informację z wykorzystania środków finansowych przez Rady 
Sołeckie w ramach funduszu sołeckiego za rok 2011 . 
Podczas dyskusji przewodnicząca komisji zwróciła uwagę na wykorzystanie środków przez niektóre 
rady sołeckie w ramach przedsięwzięcia „ integracja mieszkańców „  ,iż  na ten cel przeznaczane jest 
zbyt dużo środków i tutaj przewodnicząca zaproponowała , co również  poparli pozostali członkowie 
komisji , aby ograniczyć środki na ten cel do 10 % środków przeznaczonych na dane sołectwo .
Przewodnicząca  komisji  powiedziała  ,że  każde  sołectwo  ma  inne  podejście   i  kto  jest  dobrym 
gospodarzem to widać po zapisanych i wykonanych zadaniach . Zaznaczyła również ,że środki w 
ramach funduszu sołeckiego służą do poprawy życia , wyglądu i estetyzacji danego sołectwa . 
Komisja jednogłośnie przyjęła następującą opinię do w/w tematu : 
Komisja Rewizyjna dokonała analizy wykorzystanych środków finansowych  przez Rady Sołeckie w 
roku 2011 na podstawie  informacji przedstawionej przez Wójta Gminy .
Komisja informację przyjęła.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.6
Przewodnicząca  komisji  przypomniała  wójtowi  o  kontenerze  dla  Lipnika  i  sprawa  działki  dla 
sołectwa .
Radny Zdzisław Michałek powiedział o naprawie wyrwy w drodze przy szkole w Małkocinie, o 
problemie z prądem w świetlicy wiejskiej i ponownie poruszył sprawę dotyczącą  rowu koło posesji 
nr 11 .
Radny Marian Góra – powiedział o przesunięciu środków przez sołectwo Witkowo Pierwsze na nowe 
zadanie tj. naprawę urządzeń Bożonarodzeniowych i tutaj radny zaproponował , aby to było z usługi 
na wykaszanie terenów zieleni.
Ad. 7
Wobec wyczerpania porządku posiedzenie Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie . 

Protokołowała :                                                                             Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                   Agnieszka Lenda 
Data sporządzenia :                                                                       Data podpisania :
2012.02.01                                                                                     2012.............................


